



Referat af lokalrådsmøde, den 25. februar 2025 kl. 18.00 på Jyllandsringen

Til stede: lokalrådet Sam, Kira, Knud, Camilla, Mogens og Allan samt Rune (byrådsstøtte)

1. Velkommen
2. Ny vedr. bålhytten
3. Bordet rundt
4. Forslag til dato for næste møde

1. Sam byder velkommen
2. Bålhytten får ny placering tæt på den der blev kigget på, og proceduren kører videre med diverse myndigheder som skal indover. Det er muligt at lokalrådet skal hjælpe med til at søge midler.
3. Lokaldysten skal måske rykkes i forhold til de sidste 2 år.

Julehjælpen var et stort administrativt arbejde

Høringssvar i forhold til omklædningsfaciliteter er maj/juni.

Kira deltager i civilsamfundsudvalget invitation

I forhold til vores arbejde i lokalrådet så foreslår vi til mødet med foreningerne/samarbejdspartnere efter lokalrådsmøde en ad hocgruppe, så vi kan fremme og koordinere informationer til gavn for alle i lokalområdet.

Næste møde: 30. april kl. 18.00 på Jyllandsringen

Asa

Fællesmøde 25. februar kl. 19.00 på Jyllands-Ringen

Lokalrådet, Rune, RUIF fodbold, Steen, Asger og Thomas. RUIF aktiviteter, Nanette. Rema 1000: Iben. Skolebestyrelsen: Kristoffer, Mette

Afbud/Ikke tilstede: FDM, RUIF Tennis, Adventure for alle, Rødegårds venner, RUIF formand

Infotavle/Pylon

Hvilket behov har vi?, Hvor skal den stå? Hvem skal administrere den? Løbende udgifter til drift? Eksempel på infotavle: <https://www.skiltex.dk/shop/idendoers-digital-totem-5030p.html>

Ovennævnte gav anledning til rigtig mange forslag til løsninger både analoge samt digitale. Alle brugbare på hver sin måde. Som der blev påpeget, så er vi i 2025, så en digital løsning må være vejen frem. En Pylon med info med aktiviteter/kalender med reklameblokke for erhvervslivet, da det vil kræve finansiering.

Thomas har kendskab til at JJ (Jan Jakobsen har indhentet tilbud på en Pylon til 150.000 med 30.000 i årlig udgift) Thomas arbejder videre med ideen indtil næste møde.

Der blev gjort opmærksom på, at der skal være styring på, hvem der kan lægge info op. Dårlig erfaring med at for mange har adgang til f.eks. hjemmesider mm. Det er vigtigt også, at alle medier er opdaterede!

4 har meldt sig til at lægge info op, hvis/når det bliver aktuelt:

Nanette Gadegaard RUIF aktiviteter 6126 5897, Iben Nagbøl REMA 1000, 6039 0908, Thomas Kaasing, RUIF fodbold 4196 1770 og Allan Schultz Andersen, lokalrådet 3066 7358.

Lokalrådets arbejde og fremtid

Ud over at være bindeled mellem kommune til lokalsamfundet, så vi vil meget gerne være endnu mere bindeled til lokalområdet og foreslår, at der arrangeres møder som dette, så vi arbejder sammen til gavn for alle.

Alle tilslutter sig ideen og der er forslag på, at mødestrukturen som i aften er den bedste løsning.

Borgermøde

Skal vi afholde et fælles borgermøde? Hvad skal formålet være?

Braninstorm:

Der foreslås et TEMA møde – hvad er den attraktive landsby?

Borgermøde skal det måske ikke hedde?

En messeform? Hvor der er forskellige stande som man kan få informationer, få dialog med de forskellige aktører fra lokalområdet mm

Børneaktiviteter i hallen.

Søndag formiddag så der er mulighed for at børnefamilier at komme også dem med barnevognen.

Beslutning: Søndag den 28. september

Der er nu mulighed for at komme med ideer til den endelige form og indhold til dagen

EVT. :

*Lokaldysten fastlægges til **10. august***

Fodboldafdelingen vil bruge dagen til start på efteråret

I forhold til høringssvar omkring omklædningsfaciliteter sender Steen (fodbold) e-mail. Så der kan afgives fælles svar.